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Verslag evaluatiegesprek kwaliteit 1e fase Vrij Werkeren  

 

Aanwezig            Dhr. E. Ekker (omwonende, Rhemenshuizenstraat 31) 

Dhr. N. van Houten (omwonende, Rhemenshuizenstraat 43) 

Dhr. M. Kerkdijk (omwonende, Rhemenshuizenstraat 27) 

Dhr. J. van Doorne (omwonende, Rhemenshuizenstraat 5) 

Dhr. H. Goodijk (stedenbouwkundige gemeente Zwolle) 

Dhr. R. Vink (communicatieadviseur gemeente Zwolle) 

Mw. H. Nijmeijer – voorzitter (projectleider gemeente Zwolle) 

Mw. D. Diender – verslag (projectassistent gemeente Zwolle) 

 

 

 

 

Datum 21 mei 2015 

Tijd                  16.00-17.00 uur 

Locatie            Stadskantoor gemeente Zwolle (Lübeckplein 2), vergaderkamer 5b 

 

 

Hester Nijmeijer heet iedereen welkom. Er volgt een korte voorstelronde. Dit overleg is  

bedoeld om samen met de bewoners de kwaliteit van de woningen te evalueren. Het  

proces is op een al eerder tijdstip geëvalueerd (intern en met ontwikkelende partijen).  

Van dit overleg wordt een verslag gemaakt en wordt ter reactie voorgelegd aan de  

omwonenden. Het verslag wordt gebruikt als input voor de informatienota aan de Raad.  

 

In het verleden zijn al constructieve gesprekken gevoerd met de omwonenden over de 

ontwikkeling van de 1
e
 fase Vrij Werkeren. N.a.v. die gesprekken zijn de volgende 

afspraken gemaakt:  

• De ontsluiting van het gebied wordt gewijzigd, waardoor er minder verkeer door 

de Rhemenshuizenstraat komt.  

• De hoekwoningen richting het openbaar gebied mogen ook in het midden 

koopsegment worden ontwikkeld.  

• De omwonenden worden betrokken bij de evaluatie van de eerste fase Vrij 

Werkeren.  

• De gemeente zal de omwonenden informeren of de reservelocatie voor de 

woonwagens in Vrij Werkeren nog noodzakelijk is.  

 

Hester Nijmeijer geeft aan dat zij al eerder heeft gecommuniceerd dat de reservelocatie 

van de woonwagens niet meer aan de orde is.  

 

De bewoners vragen of er voor de 2
e
 fase van Vrij Werkeren een groter percentage in  

het middendure koopsegment ontwikkeld kan worden. Hester Nijmeijer geeft aan dat er  

nog bepaald moet worden welke eisen we aan de tweede fase gaan stellen, maar dat  

het niet de verwachting is dat er een groter percentage in het middendure koopsegment  

ontwikkeld gaat worden. Er is nog steeds veel vraag naar goedkope koopwoningen.  

 

Han Goodijk laat aan de hand van een Powerpoint presentatie zien welke kwaliteit in  

het gebied komt met beelden van de Heutink en Novitijd.  

 

De witte strook op de tekening in het scheggenlandschap wordt een voetpad. Het wordt  

zo ingericht dat er geen auto’s langs kunnen.   

 

De omwonenden willen weten hoe ervoor gezorgd wordt dat het gezamenlijk groen bij  
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Novitijd goed onderhouden wordt. Hester Nijmeijer geeft aan dat er een VVE komt  

waarin in afspraken worden gemaakt over onderhoud en beheer van het gezamenlijk  

groengebied.  

 

De omwonenden hebben n.a.v. de presentatie van Han Goodijk nog een aantal  

vragen/opmerkingen:   

• Is er al bekend wat voor soort voorziening er komt? Antwoord: dit is nog niet 

bekend. Het bestemmingsplan is in te zien op ruimtelijkeplannen.nl daarop is te 

zien wat voor soort voorziening er mag.  

• Wanneer wordt er gestart met fase 2? Antwoord: we willen dit eind van dit jaar 

opstarten. Er staan voor de 2
e
 fase zo’n 40 woningen in 2016 gepland. Dit is 

ook afgestemd met de overige ontwikkelaars in Stadshagen. Mocht blijken dat 

er behoefte is om meer woningen in de 2
e
 fase te ontwikkelen kan de gemeente 

ook beslissen meer woningen in de tweede fase te laten realiseren. Voordat we 

starten moet de evaluatie van de eerste fase afgerond zijn.  

• Wanneer wordt het openbaar gebied ten oosten van Heutink (driehoek) 

ingericht? De omwonenden zien niet graag dat dit nog 10 jaar duurt (voor 

hunzelf en de toekomstige bewoners). Antwoord: het openbaar gebied wordt 

ingericht z.s.m. nadat dit mogelijk is. Er wordt altijd gekeken naar naastgelegen 

toekomstige ontwikkelingen en toekomstig bouwverkeer. De gemeente neemt 

de suggestie van de omwonenden mee om dit z.s.m. te doen.   Hester Nijmeijer 

gaat informeren wanneer de driekhoek ten oosten van Heutink wordt ingericht 

(antwoord: we gaan de driehoek pas inrichten als de meeste woningen 

gebouwd zijn. De ruimte is nodig voor het plaatsen van de bouwketen. .  

• Wat is de stand van zaken van de paviljoenwoningen? Antwoord: de 

ontwikkelaar die dit zou gaan ontwikkelen is failliet. De gemeente is op zoek 

naar een nieuwe ontwikkelaar om deze locatie te ontwikkelen.  

• De ontsluiting via de Havezateallee blijft lastig. Dit is een veelgehoorde klacht 

en blijft een aandachtspunt van de gemeente. Het is afwachten in hoeverre het 

huidige probleem zich nog voordoet als de Hasselterweg is omgelegd.  

• De omwonenden zijn bang dat er straks als de woningen zijn opgeleverd bij hun 

voor de deur wordt geparkeerd. Han Goodijk reageert dat hij dit niet verwacht. 

De omwonenden doen de suggestie om straks de parkeerdruk ook te 

evalueren.  

 

De omwonenden geven als reactie op de presentatie van Han Goodijk aan dat ze het er 

mooi eruit vinden zien. Verder geven ze aan dat ze de gesprekken als prettig ervaren  

hebben en ook graag in het vervolgtraject (2
e
 fase) betrokken blijven. Ze hopen dan op  

minimaal de kwaliteit van Heutink.  

 

Hester Nijmeijer geeft afrondend aan dat we de omwonenden meenemen in het  

vervolg. Zodra bekend is hoe we de tweede fase gaan uitgeven, dan informeren we de  

omwonenden hierover. Het is een welstandsvrij gebied, alleen met ruimtelijke  

randvoorwaarden kan het kwaliteitsniveau afgedwongen worden. Net als de eerste fase  

zullen we in het vervolg weer eisen opnemen. Zoals gezegd wordt er van dit gesprek  

een verslag gemaakt en deze wordt ter reactie aan de omwonenden rondgestuurd.  

Vervolgens wordt de informatienota aan de Raad geschreven.  

Hester Nijmeijer sluit onder dankzegging de vergadering.  


